
אתמול (ג'), נערך במרכז הרפואי ת"א ע"ש סוראסקי - איכילוב טקס החלפת מנכ"לים ובו צויינה כניסתו של פרופ' אלי
שפרכר לתפקיד מנכ"ל המרכז הרפואי, לאחר שכיהן כחבר הנהלה ב-8 השנים האחרונות וכמנהל מערך העור משנת

2008, וסיום תפקידו של פרופ' רוני גמזו, לאחר שכיהן כמנכ"ל במשך 9 שנים וכחבר הנהלה במשך 22 שנים. 

טקס ההחלפה התקיים במעמד ראש עיריית תל אביב-יפו מר רון חולדאי, ראש חטיבת המרכזים הרפואיים הממשלתיים
במשרד הבריאות, ד"ר יובל לוי, יו"ר ההסתדרות, מר ארנון בר דוד, יו"ר הר"י, פרופ' חגי ציון, נשיא אוניברסיטת תל אביב,

פרופ' אריאל פורת, חברי הנהלת איכילוב ומנהלי המחלקות והמערכים השונים.

מדברי ראש עיריית תל אביב-יפו, מר רון חולדאי: ״מאז שאיכילוב נפתח לפני 64 שנה הוא עדיין עומד בסטנדרטים
שקבענו- קודם כל מקצועיות ואח"כ כל היתר. 

הקדנציה של פרופ׳ גמזו היתה מוצלחת מהרבה סיבות, אבל בעיקר בזכות בינוי שאפתני פורץ גבולות ובזכות תפקודו של
בית החולים - בקורונה, דרך ה07/10 והמלחמה שבאה בעקבותיו. 

אין ספק שפרופ' שפרכר הוא האדם המתאים ביותר לתפקיד, עם הניסיון הנכון, האיש שיצעיד את בית החולים קדימה
בשנים הבאות, וכולנו יכולים להיות רגועים כשאתה העומד בראש הארגון הזה.״

 
מדברי ראש חטיבת המרכזים הרפואיים הממשלתיים במשרד הבריאות, ד"ר יובל לוי: "שמח להיות כאן היום ולברך
את המנכ"ל היוצא והנכנס. פרופ' גמזו - איש אשכולות, חריף וחכם שידע לקחת את איכילוב למקום מדהים - ממותג

וממתג את עצמו ביחס לכלל בתי החולים בישראל. 
פרופ' שפרכר – אתה נכנס לנהל את אחד מבתי החולים המורכבים והמעניינים שיש למדינת ישראל. למרות שבית החולים
במצב מצוין, אין ספק שאתה תיקח אותו עם האישיות שלך למקומות אחרים וגבוהים יותר - אדם נעים, רגוע, פתוח, משרה

בטחון וערכי מאד. אין ספק שבית החולים מרוויח מהיכולת להתקדם הלאה עם אדם כמוך."

 

טקס החלפת מנכ"ל המרכז הרפואי ת"א ע”ש סוראסקי איכילוב 

גם זה קרה 
באיכילוב
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עדכונים שוטפים ישירות אליכם - 
כל מה שאתם צריכים לדעת על מה שקורה באיכילוב 


